
 
 

Vedrørende  

Skolebestyrelsesmøde 
 

Fakta om mødet 
Mødetidspunkt: 17.00-20.00 

Mødested: Konferencerummet Engstrandskolen 

Referent: Ledelsen 

 
Dagsorden 
 

1. Velkommen (17:00) 

Gennemgang af referat fra seneste møde i skolebestyrelsen 

 

Referat:  

Referatet blev gennemgået og godkendt 

 

2. Pejlemærker (17:05) 

Orientering 

 

Referat:  

I Skole og kontaktrådet (SKOK) er det politiske pejlemærker for skoleområdet netop 

blevet evalueret. På seneste møde i SKOK fremlagde de 9 folkeskoler, 

ungdomsskolen og heldagsskolen hver især, hvordan der var blevet arbejdet på de 

enkelte skoler med pejlemærkerne.   

 

På Engstrand har vi blandt andet arbejdet med strukturen omkring vores indskoling for 

at skabe en indskoling i balance. Her har det været fokus på få voksne omkring 

klasserne, Ressourcepersoner tær på, co-teaching, mere tid til forældresamarbejde, 

og stationsundervisning på tværs af årgange. 

 

På andre skoler er der blandt blevet arbejdet med skolehave, forældresamarbejde, 

digttal dannelse, indre styrke i overbygningen og meget andet.  

 

Dato: 05-12-2023 

Sted: Engstrandskolen 

Deltagere: Annika Crone Boelsmand Søndergaard 

Line Petersen 

Natasja Jessen 

Tania Christina Huss Randrup 

Humma Khan 

Christian Larsen 

Martin Tofte - Afbud 

Dinah Schmatz Ali 8Y (Formand for elevrådet) - Afbud 

Nicas Lorenzen 7Y (Næstformand for elevrådet) 

Peter Holm (Medarbejderrepræsentant) 

Carsten Nielsen (Medarbejderrepræsentant) 

Line Kølby (Faglig leder) 

Morten Toft (Skoleleder) 

 

 

Dagsorden 
/Referat 
 

 

 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Skole og Uddannelse 

Engstrandskolen 

Skoleleder:  

Morten Toft 

 

Dato: 5. december 2023/toq 



Side 2 af 3 

Det var et inspirerende møde, hvor vi som skole fik mange gode ideer til 

indsatsområder.  

 

 

3. Evaluering af informationsaften kommende 0. klasser (17:15) 

Drøftelse og input til evaluering 

 

Referat: 

Informationsaftenen forløb rigtig godt. Der har været meget positiv feedback.  

Der var ca. 50-60 deltagere og mange gode spørgsmål til ledelse, personale og 

repræsentanter fra skolebestyrelsen. Der var en god vekselvirkning mellem intro i 

personalerummet og rundvisning i finger B. Lokalerne var hyggelige og godt pyntet op 

– så alle gæsterne følte sig velkommen.  

Måske skulle vi til næste år gøre noget ud af at vise resten af skolen på dias eller 

video - faglokaler, finger C, udeområder osv. 

Vigtigt, at man ikke annoncerer informationsaftenen som ”åbent hus”, da det ikke er et 

”drop in” møde. 

 

4. Skoleudviklingssamtale (17:30) 

Drøftelse 

 

Skoleudviklingssamtalen afholdes onsdag d. 10. januar kl. 12.00-14.00 

Hvem kan repræsentere skolebestyrelsen? 

Fokus for skoleudviklingssamtale? 

 

Bilag:  

Engstrand Dagsorden og ramme skoleudviklingssamtaler 23 24 

Engstrand rapport udviklingssamtaler 2023 

Skoleudviklingssamtaler præsentation 

 

Referat: 

Som noget nyt i år, skal der være deltagelse af skolebestyrelsen.  

Med baggrund i den datapakke, der var udsendt, blev skolens flotte faglige resultater 

drøftet. Det blev også drøftet hvordan vi kan gøre mere for at løfte mening og 

motivation i udskolingen og derved trivsel.   

 

Fra skolebestyrelsen deltager: Line deltager.  

Vi inviterer til et formøde, hvor Humma også deltager. 

 

Til skoleudviklingssamtalen ønsker vi at sætte fokus på indskolingen, KC, den 

generelle trivsel på skolen og en indsats omkring udskolingen. 

 

5. Skolens økonomi (18:00) 

Fast punkt til orientering 

 

Referat:  

Det ser ud til at budgetåret 2024 bliver en udfordring. Som det ser ud lige nu, peger 

budgettallene på et underskud i et niveau på mellem 2,5 og 3,5 millioner. Vi vil i den 

kommende tid dykke længere ned i tallene for at blive klogere på de enkelte elementer 

og se på de løsninger, der kan få økonomien tættere på at være i balance. Vi vil også 

gå i dialog med Center for Skole og Uddannelse om udfordringen.  

 

  

6. Skolens elevtal (18:10)  



Side 3 af 3 

Fast punkt til orientering 

 

Status 05/09: 487 elever 

Status 03/10: 487 elever 

Status 13/11: 485 elever 

Status 05/12: 484 elever 

 

7. Trivsel (18:15)  

Fast punkt til orientering    
 

8. Nyt fra: (18:20) 

a. SKOK 

b. Ledelsen  

Referat:  

Under Engby havde vi en omsætning omkring de 27.000 kr. Det er noget vi 

kommer til at gentage det hvert 2. år. Vi vil lave en evaluering næste gang 

hvor vi invitere IV & ER, som har haft hovedansvaret for planlægningen. Man 

kan overveje at invitere kontaktforældre fra klasserne til at deltage. 

 

c. Medarbejdere 

Referat: 

Der arbejdes på at få ansat nye personale til SFO. 

 

d. Elevrådet 

Referat:  

Der har ikke været noget møde siden sidst. I fælleselevrådet har der været 

planer om at rejse på studietur til Tusula i Finland. Næste elevrådsmøde på 

skolen bliver afholdt d. 6.12.23. 

 

e. Udvalg 

Referat:  

Der har været møde med grafiker som skal arbejde med vores nye logo. Hun 

kommer med to forskellige bud på et nyt logo inden jul.  

 

 

9. Eventuelt 18:30  

 

 

Lukket dagsorden 
Der skrives ikke referat til punkter på den lukkede dagsorden 

 

1. Personalerelateret  

a. Opsigelser  

b. Ansættelser 

c. Fravær 

 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
• Diverse principper 

• Sundhed 

 

Udvalg: 
Branding-udvalg: 

Sundhed:  


